
Výbor územního rozvoje Městské části Praha – Dolní Měcholupy 
 

Zápis ze 42. zasedání výboru konaného dne 13. 7. 2022  
 
Přítomni: 
Ing. arch. Tomáš Choděra  
Ing. Luděk Dostál 
Ing. Vladimír Kuba  
Ing. arch. Luděk Podlipný 
 

Omluveni:  
Mgr. A. Jiří Jindřich 
Ing. Luboš Ježil 
Ing. Otakar Vich 

 
 

Hosté: 
Klára Concepcion 
Vít Rýpar 
David Pfann 
+ veřejnost 

 
Zapisovatel: Barbora Dubská 
 
Jednání zahájeno v 18:07, ukončeno ve 20:11. 
 
Program výboru:  

 
1. Volba ověřovatele a odsouhlasení programu 
2. Studie návsi – prezentace výsledné studie 
3. Různé 

 
1) Volba ověřovatele a schválení programu  
Ověřovatelem zápisu bude Ing. Luděk Dostál. 
 
Hlasování: pro/proti/zdržel se: 4/0/0 
 
Schválení navrženého programu. 

 
Hlasování: pro/proti/zdržel se: 4/0/0 
 
2) Studie návsi – prezentace výsledné studie 
Jedná se o prezentaci výsledné studie, která již byla připomínkována veřejností i Výborem 
v lednu roku 2022. Připomínky byly zapracovány a zpracovatelé přítomným prezentovali 
finální studii. Dále proběhla diskuse členů výboru i přítomných občanů. Občané se ptali 
především na parkování, jak budou dopravně obslouženy domy v ulici Na návsi nebo na 
řešení odhlučnění Kutnohorské, než bude postaven obchvat Dolních Měcholup a další 
dotazy, na které zpracovatelé studie odpovídali. Během rozpravy bylo zdůrazněno, že se v 
současnosti jedná o fázi studie, která bude dále upravována i s ohledem na připomínky 
obyvatel a investor revitalizace (MČ) nechce jednat proti zájmům dotčených obyvatel, 
zejména co se týče bezpečnosti, hlučnosti a dopravy v okolí jejich domovů. 
 
Usnesení: Výbor bere studii na vědomí, zásadní problémy týkající se dopravy v klidu a 

změny obsluhy přilehlých budov budou předány k dalšímu projednání na vedení obce před 

zadáním dalších stupňů projektové přípravy. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se: 4/0/0 
 
7) Různé 
V různém nebyly žádné příspěvky do diskuse. 
 
 
Zapsala:  Barbora Dubská 
Ověřovatel zápisu:  Ing. Luděk Dostál 


